



بنك الأردن دبي الإسلامي
Jordan Dubai Islamic Bank



To: Jordan Securities Commission

Amman Stock Exchange

Ref.#: Finance/1/ 2446 /2017

Date: 4/5/2017

Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting

السادة هيئة الأوراق المالية

السادة بورصة عمان

الرقم : مالىة/1/ 2446 / 2017

التاريخ: 2017/5/4

دعوة حضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي

The Board of Directors of Jordan Dubai Islamic bank cordially invites you to attend the Extraordinary General Assembly Meeting which will be held Wednesday on 9AM ,17/ 5 / 2017, at (Meeting hall is located on the ground floor of the bank building located in Boulevard Abdali /Maleyeh street) to discuss the following matters:

يسر مجلس ادارة بنك الاردن دبي الاسلامي دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي السنوي للشركة المنوي عقده في تمام الساعة 9 صباحاً يوم الاربعاء الموافق 2017/5/17 في (قاعة المؤتمرات في الطابق الارضي من مبنى البنك الواقع في بوليفارد العبدلي / شارع المالية) وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي :

Subject:	Insert (X) when applied	الموضوع:
Change the Bank's name from (Jordan Dubai Islamic Bank) to (safwa Islamic bank) and to entrust chairman to amend the name and to choose other name in case the mentioned name could not be registered or the existence of similarity.	x	1. تغيير اسم البنك ليصبح (بنك صفوة الإسلامي) بدلاً من (بنك الاردن دبي الإسلامي) مع تفويض رئيس مجلس الإدارة بتعديل الاسم واختيار أي اسم اخر في حال تعذر تسجيل الاسم المشار اليه أو في حال وجود أي تشابه .
Entrust the chairman to proceed with the registration of the new name (Safwa Islamic bank instead of (Jordan Dubai Islamic Bank), at all official departments and related parties), and to grant him the authority to entrust if needed who ever deemed appropriate from the banks employees if necessity arise.	x	2. تفويض رئيس مجلس الإدارة للسير في كافة الإجراءات اللازمة لدى الجهات والدوائر الرسمية وذات العلاقة لتغيير اسم البنك ليصبح (بنك صفوة الإسلامي) بدلاً من (بنك الاردن دبي الإسلامي) واعطاؤه صلاحية تفويض الغير من موظفي البنك أو غيرهم بذلك وكلما اقتضى الامر .
3-Any other matters.	x	3. أية أمور أخرى .
Kindly accept our high appreciation and respect		وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،
Jordan Dubai Islamic Bank		بنك الأردن دبي الإسلامي

